

Title (en)  
WATER CLOSET.

Title (de)  
ABORTINSTALLATION.

Title (fr)  
INSTALLATION D' AISANCES (W.C.).

Publication  
**EP 0245280 A1 19871119 (FR)**

Application  
**EP 86901906 A 19860321**

Priority  
FR 8517069 A 19851119

Abstract (en)  
[origin: FR2590293A1] There are disclosed a fixed bowl (50) cleaned by a water flush and/or a means such as a spray ramp providing a plurality of water jets; a rotary seat (55) which is freely mounted on top of the bowl to rub its upper and lower faces on brushes wetted with a cleaning solution; a removable wall (49) for housing said cleaning means; a drawer (57) displacing a rotary brush on the rear portion of said seat; a door (51) closing a cavity for loading the cleaning product; a push-button (24) for starting an operation cycle.

Abstract (fr)  
Installation d'aisances (W.C.) comprenant une cuvette fixe (50) nettoyée par une chasse-d'eau et/ou un moyen tel qu'une rampe d'arrosage fournissant une pluralité de jets d'eau; un siège rotatif (55) fixé librement sur le sommet de la cuvette pour frotter sa face de dessus et de dessous sur des brosses mouillées d'une solution de nettoyage; une cloison amovible (49) pour l'encastrement desdits moyens de nettoyage; un tiroir (57) déplaçant une brosse rotative sur la partie arrière dudit siège; une porte (51) fermant une ouverture pour le chargement en produit de nettoyage; un bouton-poussoir (24) de déclenchement d'un cycle de fonctionnement.

IPC 1-7  
**E03D 9/00; A47K 13/30**

IPC 8 full level  
**A47K 13/30 (2006.01); E03D 9/00 (2006.01); E03D 11/12 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**A47K 13/302 (2013.01); E03D 9/002 (2013.01); E03D 11/12 (2013.01)**

Citation (search report)  
See references of WO 8703028A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**FR 2590293 A1 19870522; AU 5587486 A 19870602; EP 0245280 A1 19871119; WO 8703028 A1 19870521**

DOCDB simple family (application)  
**FR 8517069 A 19851119; AU 5587486 A 19860321; EP 86901906 A 19860321; FR 8600099 W 19860321**